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Geachte heren Lernout en Willemse, 

PFAS houdt ons in Zeeland zeer bezig. Sinds juni zijn we als Zeeuws bestuur, PS en GS, samen 
opgetrokken om het hoog op de agenda’s van verantwoordelijke partijen te krijgen en te zorgen dat de 
lozingen worden verminderd. U stelt in uw brief van 28 februari 2022 terecht dat nu nog niet kan 
worden gesproken van een Schonere Westerschelde. In reactie op uw brief willen wij aangeven dat 
ook wat ons college betreft de problematiek vraagt om sneller en meer handelen. Juist omdat we 
weten dat gezien de eigenschappen van PFAS het vervolgens nog een langere periode duurt voordat 
die verbetering ook echt in de Westerschelde merkbaar zal worden. Het is niet een probleem dat met 
één maatregel of actie direct is opgelost. Het zal langere tijd acties in Zeeland, op nationaal niveau, in 
Vlaams-Nederlands verband en in het verband van de Internationale Schelde Commissie vragen om 
tot die Schonere Westerschelde te komen. 

Wij kunnen aangeven dat wij vanuit GS ons stevig inzetten om de problematiek aan te pakken en 
duidelijkheid aan de Zeeuwse inwoners te bieden. Wij nemen ieder signaal ten aanzien van PFAS 
serieus. Daarbij constateren wij nu soms dat, zoals bij het verhaal over de Oosterweelverbinding, wij 
achter dossiers aan het jagen zijn waar geen sprake blijkt te zijn van een vervuilingsbron voor de 
Westerschelde.  

Wij willen u zeker met uitspraken over gezondheidsrisico’s vragen geen ongefundeerde uitspraken te 
doen. Als provinciebestuur, PS en GS samen, moeten wij ons verantwoordelijk voelen om inwoners 
van deugdelijke informaties te voorzien. Suggesties dat gezondheidsrisico’s met betrekking tot PFAS 
worden gelopen door te spelen in de modder of met een bootje over de Westerschelde te varen delen 
wij niet.  

Het is al ernstig genoeg dat door eten of bij binnenkrijgen van substantiële hoeveelheden water er 
dusdanig veel PFAS kan worden binnengekregen dat dit mogelijk gezondheidsrisico’s oplevert. 
Vanwege die ernst dat er onderzoeken zijn ingezet naar voedsel uit de Westerschelde en naar 
zwemmen in de Westerschelde. En daarom ook dat de gemeenten in het Algemeen Bestuur van de 
GGD Zeeland bespreken welk aanvullend onderzoek nodig is. 
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Wij blijven als provinciebestuur, GS en PS samen, graag gezamenlijk optrekken om die versnelling van 
handelen gericht op een Schonere Westerschelde tot stand te brengen. 

Met vriendelijke groet, 

Gedeputeerde Staten, 

Drs. J.M.M. Polman, voorzitter 

A.W. Smit, secretaris 

U wordt verzocht om in uw correspondentie steeds het zaaknummer te vermelden. 
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